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Abstract (en)
[origin: CN115681206A] The invention relates to a radial-flow or diagonal-flow impeller having impeller blades (4) which are curved in the
circumferential direction about an axis of rotation and which are formed from a single layer of metal sheets, each having a suction side (11) and a
pressure side (12), and a blade leading edge (5) and a blade trailing edge (6), wherein at least the blade leading edge (5) of the impeller blade (4)
adjacent to the suction side (11) thereof has a geometric edge correction in the form of a fillet (7) over a predetermined partial length of the blade
thickness (SD) of the impeller blade (4).

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein Radial- oder Diagonallaufrad mit um eine Rotationsachse in Umfangsrichtung gekrümmten Laufradschaufeln (4)
gebildet aus einem einlagigen Blech, die jeweils eine Saugseite (11) und eine Druckseite (12) sowie eine Schaufelvorderkante (5) und eine
Schaufelhinterkante (6) aufweisen, wobei zumindest die Schaufelvorderkante (5) der Laufradschaufein (4) angrenzend an deren Saugseite (11) über
eine vorbestimmte Teillänge einer Schaufeldicke (SD) der Laufradschaufeln (4) eine geometrische Kantenmodifikation in Form einer Verrundung (7)
aufweist.
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